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For all Bugattistes who do not waste summertime with holidays!
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The Bugatti Club Austria will organize for the first time a Bugatti meeting in Austria between August 18th – 20th 2006 ( the main idea : driving and enjoying good meals! )
The provisional program :

Friday, 08-18 :  from 2:00 p.m. arrival in Tulln near Vienna, unloading of the Bugattis and parking on the  protected parking area of the hotel. Check-in at the- hotel  ‘Zur Roßmühle’ in in the center of Tulln. The evening is for disposal.
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Saturday, 08-19 : Breakfast at the hotel, departure with Bugattis from the hotel at 8:30 a.m. Interesting route (guided by roadbook) to the ‘Waldviertel’, short break at the ‘Rosenburg’, lunch at the ‘Schloßhotel Dürnstein’ in the ‘Wachau’, one of Europe’s most beautiful regions. We cross the Danube with a ferry-boat, short break in Zeiselmauer, return to Tulln (provisional arrival from 5:00 p.m). Presentation of the Bugattis in the center, short speech of the mayor.
Distance about 190 kms, partly narrow and bended roads, partly wide and straight roads.

We offer the possibility of free visit to the Egon Schiele – museum and the Minoriten – museum in Tulln.
In the evening common supper in the restaurant of the awarded cook Norbert C. Payr (Top – innkeeper 2004), transfer with bus is included!

Sunday, 08-20 : End of the meeting after a common farewell - breakfast.

Expenses :  €  190.- per participant (included are room with breakfast, all meals on Saturday – excl. beverage - , transfer with bus. On demand + € 10.- for single-bed), to be paid until end of registration. In case of cancellation after May 31st: the fees cannot be refunded, except reservations can be transferred to other participants!
End of registration : March 31st 2006, reservations will be accepted in the order of their entry. For reason of organisation the number of participants will be limited to 30, because it is our first meeting. Thank you for understanding this!

With your positive feedback we want this meeting to become a regular event in summer (in spring and autumn there are yet a lot of rallies) – also in other regions of Austria, and the number of participants will be raised on request!
For reasons of organisation we ask participants without Bugatti to take care for themselves for reservations of hotel and meals! Help under www.tulln.at  or Tel.: +43 – 2272 – 67 566  !
Pour tous les Bugattistes qui ne perdent pas l’été en vacances !

Le Bugatti Club Austria va organiser la rencontre Bugatti en Autriche pour la première fois du Août, le 18ieme au 20ieme 2006 (le thème principal : aller en Bugatti et goûter des repas formidables ! )
Le programme provisoire :

Vendredi, 18. 08 : de 2 :00 l’après midi arrivée à Tulln près de Vienne,  décharger les Bugattis et les stationner au parking fermé de l’hôtel. Inscription au - hôtel ‘Zur Roßmühle’ au centre du Tulln. La soirée est à la disposition.
Samedi, 19. 08 : Petit déjeuner à l’hôtel, départ en Bugatti à 8 :30. La route intéressante est guidée par ‘roadbook’. Nous allons au ‘Waldviertel’, arrêt dans la ‘Rosenburg’, déjeuner au ‘Schloßhotel Dürnstein’ dans la Wachau, une des plus belles régions en Europe. Nous traversons le Danube en bateau, arrêt  à Zeiselmauer, retour à Tulln  (arrivée probable à 5:00 l’après midi). Présentation des Bugattis à centre ville avec l’accueil du maire.
Distance à peu près 190 km, avec petites routes courbées, mais aussi routes larges et droites.
Il y a la possibilité de visiter le musée ‘Egon Schiele’ et  le musée des Minorites, entrée gratuite.
Au soir le repas est au restaurant du cuisinier décoré Norbert C. Payr (Top – patron 2004), le transport en bus est inclus.
Dimanche, 20.08 :  après le petit déjeuner en commun fin du rencontre.
Frais d’inscription :  € 190.- par participant ( inclus sont l’hôtel avec petit déjeuner, touts les repas du Samedi  - sauf boissons –,  le bus et – en demande – chambre seule  pour € 10.-), payable jusqu’au fin de la registration. En cas de non-participation et s’excuser après le 31eme Mai ce n’est pas possible à rembourser les frais, hors de nous pouvons transmettre la réservation aux autres participants !
Fin d’inscription :  le 31eme Mars 2006. Les réservations sont acceptées une après l’autre, le nombre des participants est limité à 30 pour ne pas surmener l’organisation ( c’est la première fois que nous organisons une rencontre Bugatti !) Merci pour vôtre compréhension.
En cas des réactions positives nous voulons organiser la rencontre chaque année en été (en printemps et en automne il y ont beaucoup des rallyes) – aussi dans autres régions d’Autriche et aussi avec plus des participants.
Nous prions les participants sans Bugatti  à organiser l’hôtel et les repas par leur mêmes ! Assistance sur  www.tulln.at  ou Tel. : +43 – 2272 – 67 566  !
